



## What is BSP?

Business Service Providers is CHF's initiative to implement technical assistance component to support the growth of Micro, Small and Medium enterprises (MSMEs) and improve their business management practices.



## Who is the BSP?

Business Service Providers must be qualified and experienced to fulfill MSMEs business needs through different services with a focus on Women-owned businesses in Egypt.



## How does it work?

CHF Egypt aims to share cost with service providers (BSPs) targeting MSMEs by subsidizing business services offered through the initiative. CHF Egypt will cover 50% of the service fees or up to \$2000. In case the MSME requested a second service, CHF will cover 25% of the service fee or up to \$1000.



## How can I join?

Interested BSPs can submit a subsidy request application to CHF. Applications will be reviewed and evaluated based on a preset criteria demonstrating MSMEs needs, commitment, sustainability, growth potential and the applicability of the request service to the needs.



**CALL US  
NOW**

**(202) 27359883/4**



Management and Consulting  
Services Egypt S.A.E



**EMAIL US  
NOW**

**CHFEGYPT@OUTLOOK.COM**



**GLOBALCOMMUNITIES.ORG/EGYPT**



**@CHFCMCSE**



**@ELGF**



**@CHFEGYPT**

## ما هي مبادرة مقدمي الخدمات؟



هي مبادرة من شركة CHF لتوفير المساعدة الفنية لتطوير الشركات الصغيرة والمتوسطة ومتناهية الصغر (MSMEs).

## من هم مقدمي الخدمات؟



مقدمو الخدمات هم الشركات ذات الخبرة، والمؤهلة لمساعدة أصحاب او مدراء المشاريع الصغيرة والمتوسطة ومتناهية الصغر في الإدارة والتسويق والمحاسبة و الشؤون القانونية والموارد البشرية والتصدير وغيرها مع التركيز على المشاريع المملوكة للنساء.

## ما دور شركة CHF في مبادرة مقدمي الخدمات؟



تشارك شركة CHF تكلفة مقدمي الخدمات بنسبة 50 % من رسوم الخدمة الأولى بحد أقصى 2000 دولار. ويمكن للمستفيد من المشاريع الصغيرة والمتوسطة ومتناهية الصغر - إذا أثبت جدارة وتقدم - طلب خدمة ثانية، حيث تغطي 25% من رسوم الخدمة بحد أقصى 1000 دولار.

## كيف تنضم للمبادرة؟



يمكن التقديم عن طريق إبداء رغبة في الحصول على عرض الطلب وتقديم الأوراق المطلوبة عن طريق البريد الإلكتروني. وتتم مراجعة وتقييم العروض المكتملة بناءً على معايير محددة.



**اتصل  
الآن**

(202) 27359883/4

**CHF**

Management and Consulting  
Services Egypt S.A.E



**راسلنا  
الآن**

CHFEGYPT@OUTLOOK.COM



GLOBALCOMMUNITIES.ORG/EGYPT



@CHFMCSSE



@CHFEGYPT



@ELGF